
معرفت النفس(DNA)-جایگاه اهل بیت(نحوه برخورد با شبهات)-علت نیامدن نام اهل بیت

در قرآن

شماره پرسش: ۶۳۲
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متن پرسش

با سلام و احترام. جناب استاد، با توجه به اینکه امروزه پیشرفت علم به همانندسازی DNAمنجرشده و

بشر قادر شده حیوانات و حتی انسان را از این طریق ایجاد کند،مسئله دمیدن روح توسط خداوند در

چهارماهگی در رحم برای جنین انسان چگونه توجیه میشود؟برخی روشنفکرنمایان مردم را از این

طریق منحرف می سازند که "مسئله خلقت نیز حل شد و انسان خودش قادر به خلقت انسان شده

است". استاد چگونه پاسخ این شبهات راباید داد؟ جناب استاد، من عمیقا ائمه را دوست دارم اما

گاهی که مطالب اهل سنت و حتی روایات خود ائمه در کتب شیعه را می خوانم احساس می کنم

گاهی در مورد ائمه غلو میکنیم. مثلا آیا واقعا ایشان قطب دایره امکان هستند؟ آیا واقعا خدا خلقت را

برای ایشان انجام داد؟ آیا واقعا وجود ایشان در آفرینش اینقدر مهم و بی بدیل است؟ چرا در قرآن نام

ایشان ذکر نشد همانگونه که نام پیغمبر صل االله علیه و آله ذکر شده است؟جناب استاد چرا در روایات

اشاره مستقیمی به قضیه حضرت زهرا (سلام االله علیها) نشده است و جای شک و شبهه باقی مانده

است؟جناب استاد، خدا میداند که چقدر مایلم شک و تردید نداشته باشم و به یقین برسم اما همیشه

در امور مربوط به خدا و ائمه شک میکنم. چکار کنم که از این شک برهم؟چکار کنم که حضور امام زمان

را احساس کنم؟ لطفا این بنده خدا را راهنمایی کنید. مؤید باشید.

متن پاسخ

علیکم السلام باسمه تعالی 1- در هر حال تمام فعالیتهایی که از طریق DNAو سایر فعالیتها انجام

میشود، ایجاد شرایطی است تا روح به عنوان موجود مجرد در آن بدن تجلی کند و نفخهی روح انجام

گیرد، چه آن شرایط در رحم مادر فراهم شود و روح تجلی کند و چه در بیرون رحم در شرایطی شبیه

رحم. 2- در مورد جایگاه ائمه«علیهمالسلام» پیشنهاد میکنم به کتاب «مبانی نظری و عملی حبّ اهل

بیت«علیهمالسلام» رجوع فرماد تا إنشاءاالله روشن شود عقل و برهان ثابت میکند اولین مخلوق

باید انسان کامل باشد. وقتی موضوع از نظر عقل و استدلال ثابت شد آیا مصداقی دقیقتر از پیامبر

خدا و حضرت علی و سایر ائمه«علیهمالسلام» برای انسان کامل میتوان پیدا کرد؟ 3- در مورد علت

اینکه قرآن نام ائمه«علیهمالسلام» را در قرآن نیاورده خوب است به تحقیقی که

علامهطباطبایی«رحمةااللهعلیه» فرمودهاند رجوع فرماد که بنده در جزوهی «مبانی نظری نبوت و

امامت» خلاصهی آن را آوردهام، مبنی بر اینکه آنقدر مشرکین تازه مسلمانشده مخالف



امیرالمؤمنین«علیهالسلام» بودند - به جهت آنکه اکثرا پدر و برادرانشان در جنگ بدر و احد به دست

حضرت کشته شده بودند- که اگر نام حضرت در قرآن میآمد مستقیماً با قرآن مقابله میکردند. در این

مورد به ترجمهی کتاب «الغدیر» قسمت وقایع بعد از واقعهی غدیر رجوع فرماد. یا به تفسیر المیزان

در ذیل تفسیر سورهی معارج رجوع فرماد تا نمونهای از دشمنی مسلمانان با علی«علیهالسلام» روشن

شود. 4- با آنهمه خفقانی که ایجاد کردند باز مورخین اهل سنت با زحمت زیاد روایات مفصلی در

مورد قضیهی حضرت زهرا«سلامااللهعلیها» دارند. حداقل به کتاب «بصیرت حضرت زهرا«سلامااللهعلیها»

رجوع فرماد. بنده در آن کتاب سعی کردهام اکثر روایات را مستند به کتابهای اهل سنت بیاورم. 5-

پیشنهاد میکنم چنانچه برایتان مقدور است سیر مطالعاتی را که در سایت هست دنبال کنید.

إنشاءاالله نتایج خوبی در امور معرفتی بهدست میآورید. موفق باشید


